
 

1 

 

 

Verslag van de (digitale) vergadering Adviesraad voor Sport van 21 maart 2022  

 

Aanwezig: John van den Berg (voorzitter), Catharina Abels, Rob van Bokhoven, Ron Jansen, 

Nynke Lely-Straatsma, Edwin Lokkerbol, Kees Mol, Rachid Najib, Soraya Samuels, 

Elvira Stinissen, Carola Uilenhoed, Bart Volkerijk en Wendy van der Meijs (secretaris).  

Vanuit de gemeente: Jan-Willem Meppelink. 

Verhinderd: Wimar Bolhuis, Karen Bosch, Troy Douglas. 

 

 

1. Opening door de voorzitter 

De voorzitter opent om 19.40 uur de vergadering en heet alle leden van harte welkom. De voorzitter 

dankt de gastlocatie, De Haagse Sport Centrale (HSC), voor de gastvrijheid en geeft het woord aan 

Raoul Tirtosentono. Directeur HSC. 
 

2. Introductie Haagse Sport Centrale  
Raoul heet alle leden welkom op de olympische skatebaan in het urban sports centre, de locatie van 

het 3e topsportprogramma in Den Haag. De Haagse Sport Centrale huisvest naast skateboarden, ook 

boulderen, free running, speedsoccer, crossfit en diverse sportgerelateerde organisaties. 

De organisatie streeft er naar om de centrale als urban centre in de markt te zetten en sporters te 

enthousiasmeren. De Stichting Haagse Sport Centrale huurt het pand van de gemeente. 

Skateboarden kent 2 disciplines: street- en parkboarden. Streetboarden is voornamelijk in Den Haag, 

met het olympisch skatepark als ultieme trainingslocatie. Brabant is de broedplaats voor parkboarden. 

Samen met de nederlandse skateboard federatie wordt gebouwd aan een olympisch programma. 

Nynke (Lely-Straatsma) is voorzitter van de betreffende bond en blijft aan als voorzitter tot OS2024. 

Nynke licht toe dat er nu ook olympische skaters uit het buitenland op de indoor baan trainen. De 

discipline vergt echter ook trainingsuren op straat, mede omdat alleen jumpen de kans op blessures 

vergroot. Daardoor is de bezetting van het skatepark niet fulltime bezet met topsporters en talenten. 

Catharina vraagt of er mogelijkheden zijn voor het innovatie lab en samenwerking met onderwijs en 

bedrijfsleven, zoals dat bijvoorbeeld rond het zeilen gebeurt. Nynke geeft aan dat de sport is ontstaan 

uit een life-style beweging en er is nul kennis aanwezig, deze wordt opgebouwd tijdens het huidige 

proces (learning by doing). Alles rondom het skatepark zit in een ontwikkelfase, zowel juridisch als 

technische specificaties. ROC en HHS worden steeds meer betrokken, zowel door de sport aan te 

bieden aan studenten als studenten te betrekken bij stagemogelijkheden. 

De Haagse Sport Central is gestart nét voor de corona-periode. Een lastige periode ligt achter hen. Nu 

probeert de organisatie de sportlocatie onder de aandacht te brengen van scholen, organisaties en 

buurtbewoners.  

De voorzitter geeft aan dat er ontzettend veel interessante thema’s zijn om over door te praten. Omwille 

van de tijd wordt het agendapunt afgerond. De voorzitter bedankt Raoul voor zijn toelichting en wenst 

de organisatie veel succes in het bereiken van alle ambities.   

 

5a. Mededelingen vanuit gemeente 
De voorzitter wijzigt de agenda en vraagt Jan-Willem of er mededelingen zijn vanuit de gemeente, 

noemenswaardig voor de adviesraad. 

 

Jan-Willem meldt dat Peter van Veen (directeur Sport) verhinderd is vanwege zijn bezoek aan de 

organisatie die betrokken is bij de titel European Capital of Sports. Deze maand is de titel feestelijk 

ontvangen door de stad. Er wordt op verschillende manieren invulling gegeven aan deze titel, met 

name via de evenementen en de nationale sportweek die in september plaatsvindt. 
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De Dienst Onderwijs, Cultuur en Welzijn is actief betrokken bij het opvangen van vluchtelingen uit 

Oekraïne, zo ook sport via het beschikbaar stellen van sportaccommodaties als eerste noodopvang. 

 

Het Integraal Huisvestingsplan Sport is vastgesteld in het college. Met een overzicht van de kwaliteit en 

kwantiteit van de Haagse sportaccommodaties, ligt er een overzicht om een goede discussie met de 

stad te hebben over het vervangen en uitbreiden van deze maatschappelijke voorzieningen. 

 

Ook voor dit jaar zal de combinatieregeling voor één jaar als aanbesteding worden verstrekt. De 

rekenkamer heeft daarover advies gegeven, maar bekijkt opnieuw of een meerjarige aanbesteding 

juridisch mogelijk is.  

 

Nynke vraagt of er compensatie komt voor de hogere energiekosten waar de verenigingen met eigen 

sportaccommodaties mee geconfronteerd worden. Jan-Willem: inmiddels heeft het Rijk een regeling 

voor burgers, de gemeente onderzoekt de mogelijkheden voor de clubs. Ron vult aan dat het belangrijk 

is dat verenigingen bewust gemaakt worden op dit thema, o.a. welk energiecontract hebben zij, etc. Om 

niet voor verrassingen te komen aan het einde van het seizoen. Hier ligt een rol voor de 

sportconsulenten.  

 

Elvira oppert dat de gemeente er goed aan doet om de budgetten voor welzijn (WMO) en sport te 

combineren. In de praktijk werken deze twee thema’s niet goed samen, waardoor mensen met een 

beperking lastig de mogelijkheden en beschikbaarheid hebben van sportieve hulpmiddelen. Jan-Willem 

geeft aan dat dit bekend is en dat er wordt gekeken naar een oplossing. Elvira oppert een gesprek met 

Soraya Samuels (beweegloket) in het vinden van een oplossing.   

 

De voorzitter bedankt Jan-Willem voor zijn inbreng.  

Na een korte pauze vervolgt de vergadering. 

  

3. Opvolging leden adviesraad voor sport in 2022. 

John licht toe, dat er dit jaar 5 leden hun benoemingstermijn behalen. Aan de hand van de 

bijbehorende stukken: rooster van aftreden, invalshoeken nieuwe kandidaten en een plan van aanpak, 

worden de leden gevraagd in te stemmen met voorstel A: 

a. Aanpassing van het selectieteam door de secretaris toe te voegen. Samenstelling van het 
selectieteam bestaat dan 2x DB-leden (inclusief secretaris) en 2x leden. 
 Akkoord 

b. De gesprekkencarrousel te vervangen door één gesprek te laten plaatsvinden (van maximaal ¾ 
uur) van het selectieteam met een kandidaat.  
 Akkoord 

c. Selectieteam bestaat uit: Ron, Karen, Wendy en …?..  Leden worden gevraagd om aan te geven of 
zij willen deelnemen in het selectieteam.  

 

Voorstel B: 

Met het oog op het vertrek van 5 leden, heeft het de voorkeur om per direct te starten met de 

wervingsaanpak. Het gaat hierbij om: 

- 1 DB-lid voor te dragen als voorzitter. 

- 1 lid uit de huidige adviesraad voor te dragen als DB-lid 

- 4 nieuwe leden te werven 

a. Het Dagelijks Bestuur draagt Ron voor als voorzitter. Akkoord 
b. John blijft langer (maximaal 1 jaar) om de continuïteit van het bestuur te behouden. Akkoord. 
c. Toepassing om 2 leden rechtstreeks te benaderen en 2 leden via externe werving. Akkoord/  
d. Voor het selectieteam wordt nog 1 lid gezocht. Leden met interesse kunnen dit aangeven. 
e. Leden worden gevraagd mee te denken om geschikte kandidaten voor te dragen.  
 

Het DB draagt Ron voor als voorzitter. 

Elvira vraagt welke perspectief Ron heeft op de toekomst van de adviesraad. Ron licht toe dat hij graag 

een position paper in de volgende vergadering presenteert. Zijn aandachtspunten zijn de verenigingen 

en hun sociaal-maatschappelijke rol, maar ook topsport. 
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Er volgt een gesprek met diverse leden over de procedure van benoeming (DB)-leden.  

Elvira en Rob doen een suggestie om meer transparantie in het proces te brengen. John licht toe dat 

tot voor kort de netwerken van de leden werden geraadpleegd. In 2021 is er voor het eerst een 

sollicitatieprocedure gestart met externe werving. E.e.a. is opgenomen in de statuten van de 

adviesraad.  

Bart stelt voor om het profiel van de kandidaat-leden scherp te formuleren. Wie zoeken we als 

adviesraad? En ook: wat willen we als adviesraad bereiken? De werkwijze van de adviesraad bepaalt 

ook het type kandidaat. 

Edwin vult aan dat het goed is om te verjongen, bijvoorbeeld door een jongere (deel)raad toe te voegen 

of te raadplegen bijv. via jongerenwerkers die in het sociaal domein actief zijn.  

Rob oppert dat innovatie en duurzaamheid ook thema’s zijn die komende jaren belangrijke rol innemen. 

Mogelijk hierop expertise werven. Ook good governance is een item om als adviesraad in te passen in 

de organisatie. Innovatie, duurzaamheid en sociaal domein worden aan de invalshoeken toegevoegd.   

 

4. Sportcampagne 2022 (mondeling) 

De secretaris licht toe dat met de betrokken leden, stuurgroep en gemeente wordt besproken hoe de  

campagne is verlopen, wat de verwachtingen waren en welke zijn bereikt. Voorop staat dat de sociale 

media campagne niet heeft opgeleverd wat van te voren was bedacht. Mede door de inval van Rusland 

in Oekraïne is terughoudend opgetreden met het openbaar vragen om extra budget voor sport. Een 

evaluatieverslag volgt. 

 

Er wordt een brief opgesteld voor de formateur om nogmaals aandacht te vragen voor bewegen en 

sport. 

 

5a. Mededelingen 

Er is een verhindering van Karen, Wimar en Troy.  

 

5b Samenvatting verslag adviesraadvergadering 26 januari 2022 

Omwille van de tijd is deze niet behandeld. Schuift door naar de volgende vergadering. 

 

5c. Samenvatting overzicht toegezonden stukken. 

Omwille van de tijd is deze niet behandeld. 

5d. voortgangslijst dagelijks bestuur (zie bijlage 5-d)  

Omwille van de tijd is deze niet behandeld. 

6. Rondvraag 

De voorzitter start de rondvraag.  

Wendy  Er is verkend of de Invictus Games interessant zijn voor de organisatie van de jaarlijkse 

netwerkbijeenkomst. Helaas is de sportafdeling niet voornemens om bijeenkomsten te 

organiseren; hetgeen een voorwaarde is voor de adviesraad om de organisatie op te 

zetten. Ook is de hospitality prijzig en de omstandigheden in Oekraïne van invloed op 

het besluit om geen bijeenkomst te organiseren.  

Catharina.  Catharina is vrijwilligster bij de organisatie van de Invictus Games.  

Bart.  Doet de suggestie dat mogelijk 3x3 basketbal toernooi in Den Haag een evenement kan 

zijn om aan te sluiten.   

Carola. Merkt op dat Peter Blangé aan de weg timmert met Rotterdam Topsport. Naast het 

turnen komt er nu ook een vechtsport programma. Den Haag lijkt met topsport achter te 

blijven.  

 

6. Sluiting 

De voorzitter bedankt alle aanwezigen voor hun inbreng en sluit de vergadering rond 21.58 uur.  

Voor de leden is er nog een aanvullende rondleiding door de Sportcentrale.  


